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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Chcem sa spýtať, či už prebehla registrácia Mesta Trebišov, ako verejného obstarávateľa na 
elektronickom kontraktačnom systéme. 
 
Mgr. Sovák: 
Zatiaľ neviem o tom, žeby sme sa zaregistrovali, zistím cez prestávku, keď bude nejaká, 
potom vám dám odpoveď. Zatiaľ EKS sme nesúťažili. Teda, dám odpoveď cez prestávku, 
neviem momentálne.  
 
Ing. Gore: 
Viete, sme rok v novom zložení. Minulé na zasadnutí mestského zastupiteľstva som dostal 
informáciu, dostali sme ju všetci, že jedným z dôvodov toho, že prečo nebudeme súťažiť 
alebo nebude sa konať verejné obstarávanie prostredníctvom EKS bolo to, že nie sme 
zaregistrovaní. Preto sa pýtam, či už sme zaregistrovaní, lebo pokiaľ ja viem, mesto je už 
dávno zaregistrované. Mesto súťažilo predsa štrky pod multifunkčné ihrisko, mesto súťažilo 
vývoz komunálneho odpadu cez EKS. Tak len vás chcem požiadať, aby ste sa nejak zosúladili 
a aby jednak poslanci, jednak obyvatelia dostali neklamlivé a správne informácie a to platí 
nielen pre tento prípad, ale pre mnoho iných. Boli sme tolerantní doteraz s tými odpoveďami, 
ktoré tu padali, ale žiadam, aby sa to dostalo do nejakého normálu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


